
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 Voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. In het bijzonder wnd. 
Burgemeester van Losser dhr. Kok. Het is vandaag de laatste AB VRT vergadering voor 
burgemeester Raven. De voorzitter bedankt haar voor alle inzet de afgelopen jaren. 

Bericht van verhindering ontvangen van dhr. Kuks en mevr. Dinsbach (wordt vervangen 
door dhr. Rozendom). Verwachting is dat de vergadering van het AB/DVO rond 11u 
klaar is, zodat dan gestart kan worden met het bestuurlijk corona-overleg. 

Besloten agendapunt I1 nemen we mee bij de besloten agenda van het DVO.   

 

   

B Mededelingen  

  

 

Stavaza lessons learned vervuiling drinkwater Oldenzaal/NOT 

Dhr. Welman: de lessons learned voor de VRT zitten nu in de afrondende fase. 
Vitens heeft het COT gevraagd de lessons learned voor hen op te stellen. De 
volgende AB vergadering komt dit onderwerp op de agenda.  

Terugblik crisisnoodopvang 

Dhr. Schelberg bedankt alle gemeenten en de VRT voor de hulp. Het heeft goed 
gewerkt dat het eerste weekend de crisisorganisatie is ingezet. Weliswaar niet 
formeel op de knop gedrukt, maar wel gewerkt volgens de systematiek. Tijdens de 
vier weken noodopvang verschillende kleinere crisis gehad (oa corona-
besmettingen). Er is een goede afronding met alle medewerkers geweest in het 
bijzijn van de CdK als Rijksheer.  

Dhr. Welman geeft aan niet in sprookjes te geloven. Vroeg of laat komt die 
noodopvang weer bij ons terug. Mevr. Raven vraagt of er in Twente sprake is van 
aangewezen gemeenten voor de opvang? De voorzitter komt hier in het besloten 
gedeelte van deze vergadering op terug. Dhr. Welten is blij met het feit dat er op 
zo’n moment een gemeente opstaat en de opvang regelt.  

 

Dhr. Wevers: 

- Minister van JenV komt 31 december a.s. op werkbezoek in Twente bij de 
brandweer en politie ihkv agressie tegen hulpverleners. 

- OMS: dit systeem mag wettelijk niet meer. Daarom stoppen we er mee. 
Betreft ongeveer 550 bedrijven/instellingen in Twente.  

- De crisisteamoefeningen in de gemeenten worden voor het eerste kwartaal 
2022 verplaatst ivm Covid. 

 

Voorzitter: 

- De gemeentelijke verkiezingen naderen. De VRT zal input voor de 
coalitieakkoorden aan de burgemeesters aanleveren. 
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- De VRT zal een online magazine uitbrengen met info over fysieke en 
sociale veiligheid voor raadsleden. 

- Het vervolg op de themadag van 4 november jl. komt in het AB van februari 
2022 bij de behandeling van de Kaderbrief aan de orde.  

    

C Verslag AB VRT 11 oktober 2021, incl. actielijst  

  Verslag wordt vastgesteld. Geen opmerkingen bij de actielijst.  

    

D Ingekomen stukken  

 1 Besluitenlijst DB 24 november 2021 

Geen opmerkingen. 

 

 2 Brief JenV mbt LCMS landelijke voorziening crisisbeheersing 

Geen opmerkingen. 

 

 3 Brief JenV mbt WAS-palen 

Geen opmerkingen. 

 

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

   

 1 Reflectie crisisaanpak VRT Covid-19 Wrap up 

Dhr. Gerritsen geeft een toelichting. Het stuk spreekt voor zich. Helaas betreft dit 
een tussentijdse wrap up. Er worden korte termijn aanbevelingen gedaan, lange 
termijn aanbevelingen en kansen worden vermeld. Komt zeker weer terug op de 
agenda van het AB. Mevr. Hermans geeft aan niets terug te zien over het betrekken 
van gemeenten bij het verdelen van de handhavingscapaciteit. Mevr. Nauta vraagt 
zich af of we wel kunnen wachten op alle aanbevelingen. Dhr. Gerritsen geeft aan 
dat de opmerkingen in elkaars verlengde liggen. De aanbeveling mbt handhaving zit 
hier nog niet in, maar wordt opgepakt. De genoemde aanbevelingen proberen we 
zsm te verwerken. 

Vergadering besluit conform voorstel. 

 

 2 Voorbereiding eindcontrole 2021, normenkader en afschrijvingsbeleid 

Dhr. Hofland geeft een korte toelichting. De afschrijvingstabel is beperkt aangepast. 
Het normenkader is opgeschoond. Het betreffen vooral technische aanpassingen. 

Vergadering besluit conform voorstel. 

 

 3 Vuurwerk/Carbid 

Dhr. Joosten spreekt zijn verbazing uit over het feit dat dit stuk op de agenda staat. 
Het is niet met hem afgestemd. Dinkelland past de APV niet aan, maar handelt wel 
conform de voorgestelde lijn. Dhr. Meuleman geeft aan dat dit punt, samen met de 
Bock-campagne, in het bestuurlijk Covid-overleg aan de orde is geweest en dat 
afgesproken is dat dit hier terug zou komen. Het is slechts een advies aan 
gemeenten.  

Mevr. Raven geeft aan dat ook Hellendoorn handelt in de lijn van en de APV niet 
aanpast. Wel het voornemen om te kijken of het voor volgend jaar aangepast kan 
worden. Dhr. Gerritsen geeft aan dat in zijn gemeente het Carbid schieten langer is 
toegestaan. Hij vraagt zich af of de VRT hier nu een rol in moet hebben, gemeenten 
doen het nl. allemaal anders. VRT-breed nu eigenlijk alleen samenwerking op de 
bock-campagne. Zijn oproep is het onderwerp vuurwerk/carbid in de 
bestuursvergadering van september te bespreken. En niet pas in december. Mevr. 
Hermans geeft aan dat ook Tubbergen de APV niet aanpast. Men heeft een goed 
zicht op de carbid-locaties. Mocht het regime rond Covid wijzigen, dan volgt wellicht 
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nog wel een aanpassing. Ook zij vindt het beter dit onderwerp in het bestuur van 
sept. te bespreken. Dhr. Welten geeft aan dat de vorige keer geprobeerd is een 
Twentse lijn te hanteren. Hij vindt het niet logisch als het AB een besluit neemt. Een 
advies vanuit de VRT is logisch, met inachtneming van ieders autonomie. Mevr. 
Tigchelaar merkt op dat er in Tubantia een quote van haar was opgenomen waarin 
ze Twenterand heeft genoemd. Dit is echter niet waar. Zij wil graag gezamenlijk 
inzetten op de Bock-campagne. Dhr. Broekhuizen geeft aan het niet erg te vinden 
dat Twenterand als een goed voorbeeld wordt genoemd. Hij heeft het stuk opgevat 
als een advies. De APV wordt in Twenterand niet aangepast. De gezamenlijke Bock-
campagne is prima. 

De voorzitter geeft aan dat het stuk een advies is, met respect voor ieders 
autonomie. 

Dhr. Hofland merkt op dat vorig jaar een mooi pallet bestond, maar wel allen de 
Bock-campagne kenden. Over de APV moeten we tzt nog maar eens bij stilstaan. 
Vuurwerk/carbid leidt ieder jaar weer tot mooie discussies. 

    

F Ter kennisgeving  

       - 

 

    

G R  Rondvraag  

  Mevr. Nauta vraagt hoe de VRT omgaat met het geconstateerde ICT beveiligingslek. 
De voorzitter geeft aan dat hier in het besloten deel op teruggekomen wordt. 

Dhr. Lutje Wagelaar geeft aan dat defensie 2 dec. jl. gestart is met 65 militairen die 
de GGD ondersteunen met het vaccineren en testen. De voorzitter spreekt zijn dank 
uit voor de steun van defensie.  

 

    

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering.   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 17 februari 2022 

 

 

Secretaris,     Vice Voorzitter, 

H. Meuleman                                                                S.W.J.G. Schelberg 

 

 


